



## HISTORICAL HOCKEY ITEM DEPOSIT FORM

DATE

---

NAME

---

EMAIL ADDRESS

---

TELEPHONE NUMBER

---

MY ITEM IS A

DONATION

LOAN

INITIAL

---

---

ITEM

---

VINTAGE/YEAR OF ITEM

---

---

HISTORICAL  
SIGNIFICANCE

---

---

---

DESCRIPTION OF ITEM

---

---

---



PICTURE ENCLOSED

\*See description of Donation vs. Loan on the FAQ page located at [ottawasenators.com/sensartifacts](http://ottawasenators.com/sensartifacts)

---

## Receipt of deposit/ Réçu de dépôt

The City of Ottawa and Ottawa Senators are not responsible for the safekeeping of property entrusted to it under this receipt beyond the exercise of such precautions that are now in force for the safekeeping and preservation of its own property. The City of Ottawa cannot be responsible for materials left 30 days after notification that they may be picked up.

La Ville d'Ottawa n'est pas responsable de la garde des documents décrits ci-dessus et laissés en sa possession outre les mesures déjà en place pour la garde et préservation de biens lui appartenant. La Ville d'Ottawa ne sera pas tenu responsable pour les biens ayant dépassés les 30 jours prévus pour le ramassage de ceux-ci.

**NOTICE:** Personal information on this form is collected pursuant to section 253 (1) and section 254 of the Municipal Act, S.O. 2001, c. 25, and will be used to track and facilitate use and / or acquisition. Enquiries related to the collection of this information should be directed to the City Archivist.

**AVIS:** La collecte des renseignements ci-dessus est en accord avec la section 253 (1) et la section 254 de la Loi sur les municipalités, S.O.2001, c.25. Ces renseignements serviront à retracer et suivre l'utilisation et/ou l'acquisition. Pour de plus amples renseignements, prière de communiquer avec l'Archiviste municipal.

---

## OFFICE USE ONLY

ARTIFACT ACCEPTED BY \_\_\_\_\_

DATE \_\_\_\_\_

ARTIFACT EVALUATED BY \_\_\_\_\_

DATE \_\_\_\_\_

TRANSFER/PICK UP DATE \_\_\_\_\_

PICKED UP/TRANSFERRED TO

CITY OF OTTAWA ARCHIVES

CANADIAN MUSEUM OF HISTORY

TAX REC RECIEPT /DATE SENT \_\_\_\_\_